
 

Протокол 
№ 26 

Днес 26.11.2013 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 29 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветника: 

г-жа Ани Стаменова 
д-р Красимир Каменов 
г-н Илиян Илиев 
г-н Росен Белчев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Диман Георгиев – Зам.-кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.-кмет на Община Монтана  
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Юлия Илиева – Гл.счетоводител на Община Монтана  
г-жа Вася Симеонова – Н-к отдел “ПОПОФТиЗ” при Община Монтана 
г-жа Юлия Игнатова – Гл. Експерт “Строителство” при Община Монтана  
 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински съвет 

Монтана, г-н Светлин Николов – Зам. председател на ОбС Монтана, г-н Валери Георгиев – Зам. 
Председател на ОбС Монтана и г-н Станислав Станоев – Зам. Председател на ОбС Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете, днес имам удоволствието да приветствам с добре дошли 

членовете на Общински детски съвет Монтана. Това са тези млади момчета и момичета, които са зад 
Вас колеги съветници. Това е един проект Насърчаване на детските участия на УНИЦЕФ, Държавната 
агенция за закрила на детето и фондация партньори. Координатор на този проект е чаровната наша 
колежка Мария Шуманска и аз се радвам, че днес тези деца са дошли тук. Днес те започват участието 
си в Общинския детски съвет Монтана. Това е едно изключително добро нещо да се насърчи участието 
на младите хора с обществения живот на Монтана. Трябва да кажа, че преди шест, седем години ние с 
Кмета правихме нещо подобно - Общински младежки парламент и деца, трябва да кажа, че от Вашето 
участие има смисъл, защото предишните Ваши колеги, които проявиха подобно желание за участие те 
дадоха идеята за скейтборд площадката и за шаха, който е на центъра на Монтана. Скейтборд 
площадката се указа най-голямата в България. Така че това че Вие ще участвате и ще изразявате 
желанията и вижданията на младите хора на Монтана за развитието на гр.Монтана и Община Монтана, 
защото тук има деца и от с.Смоляновци е много важно и за нас и за Вас. Вие днес сте дошли тук да се 
закълнете с една примерна декларация за участие и отговорности и аз ще Ви поканя тук да дойдете, 
където аз ще Ви казвам каква е декларацията, а Вие ще повтаряте след мен думите на тези декларация. 
Заповядате.  

Аз декларирам, че съм отговорен за спазване и реализиране на правата на младите хора 
да участват активно в живота на училището и общността, като: 

Познавам и отстоявам правата на човека по демократичен начин. 
Участвам с предложения за подобряване на политиките, касаещи децата и младите хора. 

Правя аргументирани предложения по въпроси, касаещи сигурността на децата и 
младите хора. 

Търся и откривам законови средства и начини гласът на децата да бъде чут. 
Отстоявам правото на изразяване на мнение по въпроси, касаещи нашето бъдеще като 

граждани на тази страна. 
Заклех се! 
 

Имайте в предвид и аз го отдавам на пропуска на този, които е писал тази декларация обикновено 
и е важно, когато имате правила да имате и отговорности, на това се крепи демократичната система. 
Така че когато се набляга на права трябва да се отговаря на отговорности и сега ще дам възможност на 
нашия чаровен Кмет да Ви поздрави с участието Ви и да Ви подари по нещо. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Поздравявам Ви за участието и искам да Ви кажа на всички Вас, че 
това как ще се развива общината ни зависи и от Вас. Вашия глас е важен. Не го забравяйте това нещо. 
Радвам се, че с помощта на г-жа Шуманска ще можем да Ви раздадем тези пакети тук. Благодаря на 
Председателя на Общинския съвет и наистина мисля, че сега тъкмо е периода в който могат да минат 
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отделни предложения в това число и за младите хора. Не се притеснявайте и не се стеснявайте, тези 
които сме в тази зала предполагам, че по-голямата част също едва ли са очаквали да бъдат в подобно 
качество, затова няма специално училище. Живота е това училище. Благодаря Ви още веднъж, 
поздравявам Ви, не се притеснявайте, ако има нещо, което смятате, че трябва да поставите и е важно за 
младите хора в Монтана да го направите чрез общината и Кмета или чрез председателя и Общинския 
съвет на Монтана. Честито. Довиждане. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Това беше за мен едно приятно задължение и сега се отправяме към 
съществената ни работа - днешното заседание на Общински съвет Монтана. Дневния ред го имате пред 
Вас, Желаещи за изказване по Дневния ред? Не виждам. Който е „за” този Дневен ред, моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Дневен ред 
1. 08-01-384/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно разсрочване на кредитна линия от „Общинска банка” АД 
2. 08-01-399/13.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно ползване на средства от фонд „Флаг” за допълнително мостово финансиране при изпълнение 
на проект: „Привлекателни и топли социални заведения”  

3. 08-01-380/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване на финален проект на Интегриран план за градско възстановяване и развитие на 
гр.Монтана, финансиран по Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 
1.4: „Подобряване на физическата среда и превенция на риска”, Схема за безвъзмездна финансова 
помощ: BG161PO001/1.4-07/2010: „Подкрепа за интегрирани планове за градско, възстановяване и 
развитие” 

4. 08-01-381/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план /ПУП/  за промяна предназначението на земеделска земя  и план за 
застрояване за имоти с  № 000097 и № 000106 по картата на възстановената собственост на землище с. 
Белотинци, общ. Монтана „за производствено-складова дейност”.  

5. 08-01-382/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларни планове  за кабелно ел. захранване НН през ПИ с 
идентификатор 48489.4.481 и канализационно отклонение за отвеждане на отпадъчни води през ПИ с 
идентификатори 48489.4.481 и 48489.6.73 до уличен канализационен колектор в ПИ с идентификатор 
48489.6.73 по кадастралната карта на гр. Монтана 

6. 08-01-383/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план /ПУП/ за промяна предназначението и за застрояване на поземлен имот 
(ПИ) с идентификатор 48489.4.456, местност „Лазарова воденица” по кадастралната карта на гр. 
Монтана, от земеделска земя  в „за автосервиз и обществено обслужване”. 

7. 08-01-400/14.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план  за техническа инфраструктура - кабелно 
захранване с кабел 20 кv и изграждане на БТКП в ПИ с идентификатор 48489.27.767 и кабелно 
ел.захранване НН през ПИ с идентификатори 48489.27.158, 48489.27.785 и 48489.27.6 по кадастралната 
карта на гр. Монтана. 

8. 08-01-396/12.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински недвижими 
имоти”  

9. 08-01-397/12.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно отдаване под наем на спортни обекти собственост на общината на спортни клубове, за срок от 
5 /пет/ години.  

10. 08-01-385/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 
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11. 08-01-386/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

12. 08-01-387/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

13. 08-01-388/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

14. 08-01-389/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

15. 08-01-390/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

16. 08-01-391/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

17. 08-01-392/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

18. 08-01-393/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Продажба  на имот – частна общинска собственост. 

19. 08-01-394/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд 

20. 08-01-395/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен 
фонд. 

21. Питания 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-384/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно разсрочване на кредитна линия от „Общинска банка” АД 
 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първа точка от Дневния ред е, относно разсрочване на кредитна линия 
от „Общинска банка”. Желаещи за изказване? Кмета, разбира се. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, у-мо ръководство на ОбС, дами и г-да общински 
съветници, преди да започнем коментара и приемане на точката в Дневния ред, позволете ми да изкажа 
задоволството си и благодарността си към участието на най-голямата група общински съветници 
участвала по проекта на Човешки ресурси, нашето посещение в Италия. Изказвам благодарността на 
нашите домакини в Италия. Мисля, че направихме добра първа крачка. Този проект продължава и 
следващата година. Ще трябва първо да върнем приема на италианците и живот и здраве се надявам, че 
ще имаме възможност за малко повече контакти от една област в северна Италия Пиемонте, която стои 
в основите на обединението на Италия още от нашето Възраждане. Една област от 4 200 000 души, 
които са в общините в най-горната таблица на регионите на ЕС. При всички случай добър опит и 
смятам, че всеки един от колегите, които участват там е намерил по нещо за себе си, така че аз също Ви 
благодаря. Впечатленията, които ми предадоха италианците в посещението на нашата група бяха много 
добри и това се дължи на участието на осемте общински съветници на Община Монтана. Това е по 
честта, която е свързана с посещението в Италия. 

По отношение на точката за кредитната линия, тя е традиционна бих казал за последните 
години. Днес имаше първа фаза за публично обсъждане на Бюджета за 2014 година, което ни налага 
законодателя. Имаше и общински съветници, но на практика приемането и подготовката на бюджета 
започва следващия месец, разбира се след като 41-вото НС приеме бюджета на Република България за 
2014 година. Благодаря Ви за подкрепата по тази точка за кредитната линия. Тя ще ни помогне да 
приключим годината нормално и се надявам да намалим още малко просрочените задължения, които 
имаме в последните 2 год., в тази част годината е доста по-добра. Наистина се надявам да я 
подкрепите.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува    

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
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Поименно гласуване на т.1 от Дневния ред. 
 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова ----  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 768 

На основание чл.21, ал.1, т.10 от ЗМСМА във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона  за 
общинския дълг  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Упълномощава кмета на Община Монтана да сключи анекс към Договор за банков 
кредит №21/08.01.2013г. с „Общинска банка”АД, с който да се промени крайния срок за 
погасяване на кредитната линия от 25.12.2013 година на 25.01.2014 година. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-399/13.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно ползване на средства от фонд „Флаг” за допълнително мостово 
финансиране при изпълнение на проект: „Привлекателни и топли социални заведения”  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е от Кмета на Община Монтана, относно 

ползване на средства от фонд „Флаг” за допълнително мостово финансиране при изпълнение на 
проект: „Привлекателни и топли социални заведения”. Г-н Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, използвам случая 
само да припомня, че на 06.12 от 11,00 ч. ще бъде на практика откриването на един от над 30-те 
проекти по които общината работи, той е свързан с центровете за настаняване от семеен тип. 
Къщичките, които се намират на ул.”Тунджа” и „Ал.Батенберг” в зоната на патронажа, до 12-та детска 
градина, до АВА Спорт в Живовския квартал на ул.”Захари Стоянов” и защитеното жилище в 
Пъстренците. Това е един от проектите ни, които трябва да приключи в рамките на тази година. Налага 
се допълнително, ние имаме решение за два заема, за мостово финансиране и собствено на Община 
Монтана. Използваме Фонда ФЛАГ, това е фонда на българските общини, понеже на следващата сесия 
ще имаме отново докладна, която касае ФЛАГ. Това са пари на Европейската банка за възстановяване 
и развитие през УНИ КРЕДИТ БУЛ БАЛК, която спестява много процедури и нерви на 264-те 
български общини. Абсолютно законов инструмент за работа. Никога, в най-новата си история и в 
последните десетилетия ние не сме използвали толкова много и различни инструменти за да решим 
различни проекти по които общината работи. ЦНСТ-та са единия от тези, който трябва да приключи в 
рамката на календарната 2013 год. Приключваме малко по-рано. Използвам случая да благодаря за 
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подкрепата през комисиите на този проект. Ще има допълнително 37 нови работни места, над 150 
молби за работа има до сега, има още една седмица до там и е един добър пример затова, как 
разширяваме социалните услуги на територията на Община Монтана. Г-н Иванов, да Ви припомня и да 
припомните на съветниците на 06 декември на връх Никулден е откриването на ЦНСТ-та и така мисля, 
че всеки месец ще има по нещо добро и хубаво, което допълнително сме взели като решение. 
Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяване на дебатите. Който е 
„за” моля да гласува    

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Поименно гласуване на т.2 от Дневния ред. 
 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов За 
Ирена Димова ----  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 769 

На основание чл.17 от Закона за общинския дълг, във връзка с  чл.21, ал.1, т.10 от 
ЗМСМА и чл.24, т.2 от Закона за общинските бюджети  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Община Монтана да сключи договор за кредит с „Фонд за органите на местното 
самоуправление в България - ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да поеме краткосрочен 
общински дълг с цел реализация на проект: „Привлекателни и топли социални заведения” , по 
Оперативна програма Регионално развитие, приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано 
градско развитие”, операция 1.1 „Социална инфраструктура”, при следните основни 
параметри: 

Максимален размер на дълга –от  528 661 (петстотин двадесет и осем хиляди шестстотин 
шестдесет и един лева) става 605 015 лв. (шестстотин и пет хиляди и петнадесет лева) 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-380/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно одобряване на финален проект на Интегриран план за градско 
възстановяване и развитие на гр.Монтана, финансиран по Приоритетна ос 1: „Устойчиво и 
интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и превенция 
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на риска”, Схема за безвъзмездна финансова помощ: BG161PO001/1.4-07/2010: „Подкрепа за 
интегрирани планове за градско, възстановяване и развитие” 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно одобряване на финален проект на Интегриран план за градско възстановяване и 
развитие на гр.Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля 
да гласува    

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 770 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и във връзка с т.5.8.1.3. от Изискванията 
за кандидатстване по схема BG161PO001/1.4-07/2010 “Подкрепа за интегрирани планове 

за градско възстановяване и развитие” 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява приетия и одобрен от Управляващия орган на оперативна програма 

„Регионално развитие” Интегрирания план за градско възстановяване и развитие на град 
Монтана, заедно с всички приложения към него. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-381/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за 
изработване на проект за Подробен устройствен план /ПУП/  за промяна предназначението на 
земеделска земя  и план за застрояване за имоти с  № 000097 и № 000106 по картата на 
възстановената собственост на землище с. Белотинци, общ. Монтана „за производствено-
складова дейност”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, 

относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” 
моля да гласува    

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 771 

На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от Закона за устройство на територията, 

във връзка с чл. 125 от Закона за устройство на територията   
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Разрешава на „КАРО ТРЕЙДИНГ” ООД гр.София, с управител Красимир Димитров 

Караиванов да възложи изработване на проект за Подробен устройствен план  за промяна 
предназначението на земеделска земя и план за застрояване за имоти с  № 000097 и № 000106 
по картата на възстановената собственост на землище на с. Белотинци, общ. Монтана 
„производствено-складова дейност”, с който двата имота да се обединят в един имот с 
транспортен достъп през  имот с № 205007, съгласно сключен договор, и одобрява внесеното 
задание по чл. 125 от ЗУТ. 
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Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
На основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ решението не подлежи на оспорване. 
 

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-382/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за 
изработване на проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларни планове  за кабелно 
ел. захранване НН през ПИ с идентификатор 48489.4.481 и канализационно отклонение за 
отвеждане на отпадъчни води през ПИ с идентификатори 48489.4.481 и 48489.6.73 до уличен 
канализационен колектор в ПИ с идентификатор 48489.6.73 по кадастралната карта на гр. 
Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пета точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

даване на разрешение и одобряване на задание  за Подробен устройствен план. Желаещи за изказване? 
Няма. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува    

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 772 

На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от Закона за устройство на територията, 

във връзка с чл. 125 от Закона за устройство на територията 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Разрешава на Христина Стайкова Борисова да възложи изработване на проект за 

Подробен устройствен план  - парцеларни планове  за кабелно ел. захранване НН през ПИ с 
идентификатор 48489.4.481 и канализационно отклонение за отвеждане на отпадъчни води 
през ПИ с идентификатори 48489.4.481 и 48489.6.73 до уличен канализационен колектор в ПИ 
с идентификатор 48489.6.73 по кадастралната карта на гр. Монтана и одобрява внесеното  
задание по чл. 125 от ЗУТ. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
На основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ решението не подлежи на оспорване. 

 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-383/08.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за 
изработване на проект за Подробен устройствен план /ПУП/ за промяна предназначението и за 
застрояване на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 48489.4.456, местност „Лазарова воденица” 
по кадастралната карта на гр. Монтана, от земеделска земя  в „за автосервиз и обществено 
обслужване”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, отново 

за даване на разрешение и одобряване на задание за Подробен устройствен план. Желаещи за 
изказване? Няма. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува    

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
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Приема се 
Решение 

№ 773 
На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от Закона за устройство на територията, 
във връзка с чл. 125 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Разрешава на Христина Стайкова Борисова да възложи изработване на проект за 
Подробен устройствен план  за промяна предназначението и за застрояване на поземлен имот 
(ПИ) с идентификатор 48489.4.456, местност „Лазарова воденица” по кадастралната карта на 
гр. Монтана, от земеделска земя  в „за автосервиз и обществено обслужване” и одобрява 
внесеното  задание по чл. 125 от ЗУТ. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
На основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ решението не подлежи на оспорване. 
 

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-400/14.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за 
изработване на проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план  за техническа 
инфраструктура - кабелно захранване с кабел 20 кv и изграждане на БТКП в ПИ с 
идентификатор 48489.27.767 и кабелно ел.захранване НН през ПИ с идентификатори 
48489.27.158, 48489.27.785 и 48489.27.6 по кадастралната карта на гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Седма точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, отново 

за даване на разрешение и одобряване на задание отново по ЗУТ. Желаещи за изказване? Няма. 
Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува    

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 774 

На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от Закона за устройство на територията, 

във връзка с чл. 125 от Закона за устройство на територията   
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Разрешава на „ЧЕЗ Разпределение България” АД гр.София, Жани Дафинов Петров, 

Ирина Владимирова Петрова, Дафин Първанов Петров, Мариела Тодорова Борисова, Румен 
Цветков Борисов и Пламен Иванов Петров да възложат изработване на проект за Подробен 
устройствен план  - парцеларен план  за техническа инфраструктура - кабелно захранване с 
кабел 20 кV и изграждане на БТКП в ПИ с идентификатор 48489.27.767 и кабелно 
ел.захранване НН през ПИ идентификатори 48489.27.158, 48489.27.785 и 48489.27.6 по 
кадастралната карта на гр. Монтана и одобрява внесеното  задание по чл. 125 от ЗУТ. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
На основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ решението не подлежи на оспорване. 
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ТОЧКА ОСМА: 08-01-396/12.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем 
на общински недвижими имоти”  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Осма точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

промяна на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински недвижими имоти”. 
В тази и следващата докладна има различно становище от това, което е в докладната записка. Желаещи 
за изказване? Не виждам желаещи за изказване. Ще подложа на гласуване първо становището на ПК по 
Бюджет и финанси и на ПК по образование и култура. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Иванов, извинявайте, искам само да кажа, че приемам 
предложението на двете комисии, което е направено за таксата. Имайте го в предвид при гласуването. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Предложението на комисиите е - Подкрепя докладната 
записка с предложените решения, като предлага сумите за отдаване под наем на общинските 
недвижими имоти да стане 1,00 лв. /ч. Т.с. там където е 10,00 лв./ч. да стане 1,00 лв./ч. Който е „за” 
това предложение за корекция моля да гласува 

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Гласуваме цялото предложение с поименно гласуване 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева ---- 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов За 
Ирена Димова ----  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 775 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Добавя се т.23 на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем на 
общински недвижими имоти”: 

 Спортни съоръжения 
- т. 1.1 стадион 1,00 лв./ч; 
- т. 1.2 спортни зали 1,00 лв./ч; 

2. Определените по-горе цени за наем влизат в сила от 01.01.2014 г. 
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3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-397/12.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно отдаване под наем на спортни обекти собственост на общината на 
спортни клубове, за срок от 5 /пет/ години. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Девета точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

отдаване под наем на спортни обекти собственост на общината на спортни клубове, за срок от 5 год. 
Желаещи за изказване? Имаме две становища на ПК по Общинска собственост и ПК за децата, 
младежта, спорта и туризма, тези становища са еднакви имате ги пред Вас. Те са по-обстойни и аз ще 
ги подложа първо тях на гласуване. Г- Кмете? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, понеже има и друго 
предложение, което на комисиите този път бих искал да подкрепя докладната си във вида в който е 
предложена. Защо в този вид? Мога да се аргументирам. Аз мисля, че в този вид докладната отговаря 
на всички изисквания необходими и които са свързани с лицензирани клубове, с националния календар, 
а не с частни клубове, които взимат пари, колкото преценят за собствена издръжка. Тъй като 
издръжката на спортните клубове е един друг факултет много тежък не само за Монтана, за всички. Аз 
мисля, че тези реквизити, които ги има надолу изброявайки базата която имаме и която е свързана с 
лицензиран национален календар и с всички клубове, които са изброени тук, заедно с наемните цени, 
които Вие предложихте и аз се съгласих да бъдат коригирани. Разходите за консумативи в едното 
решение на докладната също смятам, че трябва да остане в този вид, това е по настояване на полицията. 
Един от трите сигнала срещу мен за конфликт на интереси в случая е със спортните имоти. Той 
отпадна, за срам на вносителите само от мъже бяха и трите сигнала, без да коментирам това нещо. Това 
е необходим ред за да може децата, които ползват залите и терените и онова, което е свързано с 
издръжката да останат в този вид. Накрая упълномощаването, това е малко по-различния момент, 
защото упълномощаваме директора на сключи договорите за отдаване под наем. Аз мисля, въпреки 
всичко запознавайки се с аргументите, които в една или в две от комисиите сте коментирали, че 
докладната може да остане в този вид и тя няма да попречи изобщо на нито един от клубовете, говоря 
от лицензираните клубове с национален календар на база базата, която имаме тук, на базата на 
традициите и политиките, които имаме и които в момента използваме в областта на спорта. Така ми се 
струва докладната по-добра, не искам да се нагърбвам с допълнителна отговорност, но в крайна сметка 
няма как да избягам и от тази. Въпреки, че комисиите по-скоро ме улесняват с предложението за 
подписването на договорите от други хора. Тъй като не мога да изляза и от тази отговорност затова 
мисля, че по-добре докладната да остане в този вид. Знам, че на комисиите сте разглеждали и други 
мнения. Готов съм да защитя с всичко и с факти това което е направено тук и което е съобразено с един 
от контролните органи. Това е начина и реда за да нямаме такъв проблем. Просто изчистено, това са 
препоръки на част от контролните органи. Така че бих Ви помолил да подкрепите докладната във вида 
в който е внесена. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Прекратяване на дебатите. 
Който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 1 
Приема се 
Преминаваме към гласуване. Двете предложения на комисиите имат идентично становище на ПК 

за децата, младежта, спорта и туризма и на ПК по Общинска собственост. Гласуваме първо 
предложението на тези две комисии. Който е „за” предложението на двете комисии, което е различно 
от Докладната записка на Кмета, моля да гласува 

„За” – 8,  
„Против” – 10, 
„Въздържали се” – 9 
Не се приема 
Следващото предложение е на Кмета. Поименно гласуване 
 
Гласуваме цялото предложение с поименно гласуване 
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  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ---- Милена Нончева За 
Богдан Найденов За Надя Горанова   Въздържал се 
Бойко Димитров За Найден Найденов ---- 
Валери Георгиев За Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За Пламен Ананиев Въздържал се 
Зорница Горанова  За Радостина Чернева Въздържал се 
Ивайло Живков  За Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За Росица Цекова Въздържал се 
Ивета Станкова  Въздържал се Румен Ерменков За 
Иво Гигов За Светлин Гогов За 
Иво Иванов За Светлин Николов  Въздържал се 
Илиандър Илиев За Станислав Станоев Въздържал се 
Илиян Илиев ---- Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова ---- Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ---- Юлиан Александров За 
Крум Милетиев Въздържал се   

 
14 / 0 / 9 
Извинявам се 
18 / 0 / 9 
Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: Предлагам прегласуване. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Поименно прегласуване 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ---- Милена Нончева За 
Богдан Найденов За Надя Горанова   Въздържал се 
Бойко Димитров За Найден Найденов Въздържал се 
Валери Георгиев За Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За Пламен Ананиев Въздържал се 
Зорница Горанова  За Радостина Чернева Въздържал се 
Ивайло Живков  За Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За Росица Цекова Въздържал се 
Ивета Станкова  Въздържал се Румен Ерменков Въздържал се 
Иво Гигов За Светлин Гогов За 
Иво Иванов За Светлин Николов  Въздържал се 
Илиандър Илиев За Станислав Станоев Въздържал се 
Илиян Илиев ---- Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова ---- Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ---- Юлиан Александров За 
Крум Милетиев Въздържал се   

 
17 / 0 / 11 
Приема се 

Решение 
№ 776 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация във връзка с чл.50а от Закона за физическото възпитание и спорта и 

чл.11 от Правилника за устройството и дейността на ОП „Спортни имоти” 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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I. Отдава под наем недвижими имоти – публична общинска собственост, за срок от 5 
(пет) години, намиращи се в гр. Монтана, представляващи следните спортни обекти: 

1. Стадион „Огоста”, СК „Огоста” и база „Възстановителен център” с принадлежащите 
й съблекални, бани, сауна и помещения за офиси  на ФК „Монтана – 1921”, Булстат 
821166665. 

2. Спортна зала „Младост” с принадлежащите й съблекални, бани и помещения за 
офиси на БК „Монтана 2003”, Булстат 111552314. 

3. Салон по джудо с принадлежащите му съблекалня, баня и помещение за офис на 
Спортен клуб по бойни спортове „Слава – 83”, Булстат 111017354. 

4. Салон по борба с принадлежащите му съблекалня, баня и помещение за офис на СК 
по борба „Слава”, Булстат 821140999. 

5. Лекоатлетическа писта, сектори за скокове и тласкане на гюлле, съблекалня, баня и 
помещение за офис в спортен комплекс „Огоста” СК „Атлет”, Булстат 111011084. 

6. Спортна зала за волейбол в к-с „Огоста” с принадлежащите й съблекални, бани и 
помещения за офиси на ВК „Монтана–волей”, Булстат 175659600. 

7. Спортна зала „Огоста” по график с принадлежащите й съблекални и бани на 
Областен ученически спортен клуб „Монтана”, Булстат 175568861. 

II. Наемните цени се определят на база Тарифата за базисните наемни цени за отдаване 
под наем на общински недвижими имоти. 

III. Разходите за консумативи на обектите по т. I са за сметка на ОП “Спортни имоти”. 
IV. Упълномощава директора на ОП „Спортни имоти” гр. Монтана да сключи договори 

за отдаване под наем по образец утвърден от Общински съвет Монтана. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващите докладни от т.10 до т.18 са идентични и знаете, че ги 

гласуваме амблок. Който е „за” тези докладни да ги гласуваме с писмено заявление моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-385/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 
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Решение 
№ 777 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот № 21.290 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Парта”, землище  гр. Монтана с площ от 
1165.40 кв.м., ІV категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3018/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1860.0 /хиляда осемстотин и шестдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-386/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 778 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №21.462 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Парта”, землище  гр. Монтана, с площ от 
717.60 кв.м., ІV категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3019/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1870.00 /хиляда осемстотин и седемдесет/ лева.  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
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ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-387/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 779 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №18.408 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Парта”, землище  гр. Монтана, с площ от 
385.40 кв.м., ІІІ категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3016/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 890.00 /осемстотин и деветдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-388/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
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Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 780 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №21.146 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Парта”, землище  гр. Монтана, с площ от 802.8 
кв.м., ІV категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3017/2013 год., чрез 
публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1770.00 /хиляда седемстотин и седемдесет/ 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-389/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 781 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №21.31 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Парта”, землище  гр. Монтана, с площ от 789.1 
кв.м., ІV категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3009/2013 год., чрез 
публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1890.00 /хиляда осемстотин и деветдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: : 08-01-390/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 782 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.592 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Мало поле”, землище  гр. Монтана с площ от 
736.1 кв.м., ІІІ категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3015/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1470.00    /хиляда четиристотин и седемдесет/ 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-391/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
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Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 783 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.591 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Мало поле”, землище  гр. Монтана, с площ от 
1179.3 кв.м., ІІІ категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3014/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 2120.00   /две хиляди сто и двадесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-392/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 



Продължение от Протокол №26/26.11.2013 г.        

 

 18 

Приема се 
Решение 

№ 784 
На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 

връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.69 по 

плана на новообразуваните имоти на местност “Мало поле”, землище  гр. Монтана, с площ от 
404.1 кв.м., ІІІ категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3010/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1410.00   /хиляда четиристотин и десет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-393/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 785 

На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.20 по 
плана на новообразуваните имоти на местност “Мало поле”, землище  гр. Монтана, с площ от 
1386.6 кв.м., ІІІ категория на земята при неполивни условия, актуван с АОС №3010/2013 год., 
чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 5820.00 /пет хиляди осемстотин и двадесет/ 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
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ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: 08-01-394/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска 
собственост от Общинския поземлен фонд. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Деветнадесета точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на 

Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от 
Общинския поземлен фонд. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев ----  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова ----  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 786 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски   имоти по 
картата на възстановената собственост в  землището на с. Сумер, община  Монтана, съгласно 
таблицата: 

 

№ Местност имот № АОС 
№/год. 

Площ 
(дка) НТП Катег

ория 

Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 8 
1 „Краище“ 017004 2972/2013 2.394 гора в зем.земи VІ 354.00 
2 „Краище“ 019021 2973/2013 4.288 гора в зем.земи VІІ 429.00 
3 „Краище“ 019022 2974/2013 2.673 гора в зем.земи VІІ 267.00 
4 „Краище“ 019028 2975/2013 4.278 гора в зем.земи VІІ 428.00 
5 „Драганишки дол“ 039016 2976/2013 1.749 храсти VІ 259.00 
6 „Драганишки дол“ 040011 2977/2013 2.418 гора в зем.земи VІ 358.00 
7 „Преторни дол“ 042014 2978/2013 2.446 гора в зем.земи VІ 362.00 
8 „Преторни дол“ 042023 2979/2013 1.416 ливада VІ 85.00 
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9 „Станово лице“ 044038 2980/2013 4.741 гора в зем.земи VІ 702.00 
10 „Станово лице“ 044039 2982/2013 11.525 гора в зем.земи VІ 1706.00 
11 „Станово лице“ 044040 2983/2013 23.500 гора в зем.земи VІ 3478.00 
12 „Елен“ 047003 2984/2013 1.300 нива ІІІ 234.00 
13 „Елен“ 047011 2985/2013 2.302 храсти ІІІ 633.00 
14 „Елен“ 049018 2986/2013 0.645 нива ІV 116.00 
15 „Лъките“ 050027 2987/2013 2.174 храсти ІV 598.00 
16 „Паранчовец“ 077003 2988/2013 12.937 гора в зем.земи VІ 1915.00 
17 „Лъките“ 106046 2989/2013 2.750 нива ІІІ 495.00 
18 „Калеевец“ 110016 2990/2013 2.154 нива ІІІ 388.00 
19 „Мехмедовец“ 112001 2991/2013 1.180 нива ІІІ 212.00 
20 „Мехмедовец“ 112002 2992/2013 0.475 нива ІІІ 86.00 
21 „Краище“ 113004 2993/2013 0.510 нива ІІІ 92.00 
22 „Краище“ 113026 2994/2013 0.308 нива ІІІ 55.00 
23 „Полето“ 115002 2995/2013 1.014 нива ІІІ 183.00 
24 „Полето“ 117047 2996/2013 0.999 нива ІІІ 180.00 
25 „Край село“ 120001 2997/2013 2.007 нива V 361.00 
26 „Край село“ 120002 2998/2013 0.685 нива V 123.00 
27 „Край село“ 121007 2999/2013 0.622 нива VI 112.00 
28 „До село“ 179035 2923/2013 25.947 ливада V 2076.00 

, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 8 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-395/11.11.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от 
Общинския поземлен фонд. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесета точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския 
поземлен фонд. Желаещи за изказване? Няма. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев ---- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев ----  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Ирена Димова ----  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
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Крум Милетиев За    
 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 787 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски   имоти по 
картата на възстановената собственост в землището на с. Горна Вереница, община  Монтана, 
съгласно таблицата: 

 

№ Местност имот № АОС 
№/год. 

Площ 
(дка) НТП Категор

ия 

Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 8 
1 „Крайщето“ 010068 3001/2013 7.012 ливада ІІІ 631.00 
2 „Крайщето“ 013003 3002/2013 2.059 ливада ІІІ 185.00 
3 „Крайщето“ 013004 3003/2013 2.974 ливада ІІІ 268.00 
4 „Крайщето“ 013008 3004/2013 1.631 ливада ІІІ 147.00 
5 „Крайщето“ 013009 3005/2013 2.919 ливада ІІІ 263.00 
6 „Крайщето“ 013013 3006/2013 2.866 гора в зем. земи ІІІ 631.00 
7 „Крайщето“ 013014 3007/2013 3.897 гора в зем. земи ІІІ 857.00 
8 „Градините“ 085033 3008/2013 1.450 храсти ІV 357.00 

 
, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 8 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: Питания 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трябва да кажа на колегите от ГЕРБ, че питането от предния път 

отправено от г-н Белчев има отговор и той е при инж.Найден Найденов. Ще кажа също, че на 19 
Декември е следващата сесия, вечерта е вечерята на 19 декември. Вероятно бюджета ще бъде приет до 
края на месец Януари, дата няма все още, така че трябва да имаме нещо в предвид. Питания. Енеза 
Ангелова. 

Г-ЖА ЕНЕЗА АНГЕЛОВА: У-ми г-н Председател, У-ми г-н Кмете и зам.-кметове, у-ми колеги, 
моите въпроси, са продиктувани от посещението ми, като съветник от комисията по Образование след 
покана от ученическия съвет на ІV-то училище по случай патронния им празник. На тази среща за 
съжаление от всички съветници в комисията присъствах само аз. Каквото съм могла съм обяснила на 
децата, но имам три въпроса, на които бих желала да получа писмен отговор, защото децата очакват 
такъв. Първия въпрос е свързан с това, кога ще бъде довършено изграждането на тротоара от 
ул.”Ал.Батенберг” №38 до Обувния завод. Самия тротоар там е в изключително лошо състояние, а това 
е точно до оградата на училището, там се движат самите деца. Втория въпрос на децата е свързан със 
следното: Ще бъде ли построена детска площадка в кв.Младост 2 за деца в училищна възраст, не за 
деца до първи клас? Третия въпрос е: Има ли възможност за откриване на детско радио в града ни? 
Следващия ми въпрос е свързан с бюджетите на детските градини. Когато се определяха бюджетите им 
знаете г-н Живков, че на директорите беше възложено сами да направят всичко възможно за изплащане 
на отоплението. Една част обаче от средствата на всяка детска градина за тази цел останаха в 
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общината. Въпроса ми е: В края на бюджетната година ще бъдат остатъците от тези средства 
възстановени по бюджетите на детските градини? Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за питания? Г-н Кмете, заповядайте.  
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-жо Ангелова, първо Ви благодаря, че подкрепихте последната 

докладна, защото клубовете щяха да останат без договори за следващата година. Интересно ми е, 
когато идвате с други питания как ще се въздържа аз. Говоря за тези, които се въздържаха. Разбира се 
това е Ваше право и Ваша воля, но щяхме да оставим десетки хора без договори и просто нямаше да 
ползват базата, затова Ви благодаря на Вас, затова че подкрепихте. Що се касае за отговорите на 
въпросите.  Едната тройка въпросите на децата отговарям по следния начин – ул.”Ал.Батенберг” е част 
от Водния цикъл. Възстановяването на тротоарите първия Ви въпрос мислех, че го е написал Иво 
Иванов, защото и той ми зададе същия въпрос. Ще бъдат възстановени тротоарите. Програмата за 
публично части партньорства в последните две години беше отложена заради собствени приходи или 
по-малко такива. Надявам се, че ще приемем един бюджет, моето огромно желание наистина това да 
бъде параграф в който има средства и не само на ул.”Ал.Батенберг”. Голямата наша тема ще бъде 
възстановяването на града след реализирането на Водния цикъл и в честта улици и в честта тротоари. 
Така че мисля си, че следващата година тази част ще бъде решена. Ще Ви отговоря писмено разбира се. 
В кв. Младост 2 и сега има площадка за по-големи. Тази до зала Младост се използва денонощно. 
Имам сигнали от живеещите в Младост 2, че искат да изключим осветлението, защото там почти 
денонощно има деца, тази която е до залата. Вие говорите за деца, които са в ученическа възраст, а за 
децата под ученическа възраст или в детска градина или по-малки допълнително такава площадка е 
предвидена и ще бъде изградена в следващата година. По третото питане, на този етап се използват 
възможностите на общинското радио. Имахме проект с хора в общината, ако има деца които се 
интересуват това е една от формите, които имаше в ОДК. Бих Ви помолил да кажете на децата, които 
имат подобен интерес да се запишат в някоя от тези форми, в предишните години имаше такива групи. 
Що се касае до четвъртата Ви тема вече конкретна, ако приемете. Точно в днешния ден бяха преведени 
25 800 лв. за изчистване на задълженията на общината към отопленията на детските градини. Позволих 
си да кажа към 01 Ноември когато подписахме договора с „Топлофикация”, има някой, който на 
някакъв друг режим пуска или не отоплението на звената на които е директор, затова не е виновен 
кмета и аз ще отказвам да понеса и тази отговорност. Парите са преведени, договора е подписан. Ние 
сме от малкото общини, които имат делегирани бюджети в детските градини. Освен това, ще бъде 
преведен и резерва, който е предвиден в бюджета за 2013 год. От 64-те второстепенни разпоредители 
тези в културата, в социалните услуги, в образованието ще имат възможност да изплатят това което 
имат, даже и да си дадат допълнителни възнаграждения за разлика от общината и от общинската 
администрация. Общинските администрации в България са 20 хил. души не са само тази хора, които 
работят в общината. По отношенията на бюджетите за ЦДГ, говоря и за храна, говоря и за отопление, 
съобразили сме се с тези резерви за които говорите, на три вноски сме ги направили за октомври, 
ноември, следващия месец декември Вие знаете, че нашите бюджети са веднъж на календарни, след 
това декември отива в януари, но ние няма да позволим до 21 декември, когато излизат учебните 
заведения във ваканция другите ще си продължим до 31 без изключение. Ако решите ще Ви отговоря 
писмено на първите три въпроса, след като децата са го поставили. За да ги уважим, защото преди 
малко давахме пример на едни деца, които трябва да бъдат активни за да зададат въпроси, така че 
коректно е ще Ви отговоря писмено за да дадете отговора на ІV-то училище. По отношение на 
бюджетите на ЦДГ това искам да повторя финансистите тръгнаха преди малко ние сме изчистили 
задълженията си и за храна и за заплащане на директорите на учебните заведения, допълнителното 
възнаграждение, всички плащания които има към тази част това което е минало през нас и нито една 
стотинка не е задържана от общината към  второстепенните разпоредители в образованието. Надявам 
се, че по този начин въпреки че ние ги превеждаме на детските градини както и на училищата, те след 
това на топлофикация мисля че няма да има никакъв проблем в рамките на календарната година с този 
превод и не трябва да бъдат притеснени детските градини. Вие сте човек от образованието и ще Ви 
кажа допълнително днес на 26-ти все още си задавам въпроса, какви ще бъдат не разплатените надявам 
се просрочените задължения да бъдат още по-малко, но по отношение на преходния остатък. Убеден 
съм че на 27 декември или на 30 Декември ние ще прехвърлим огромна сума за следващата година 
неизползвана в учебните заведения. Не само в училищата, но и в детските градини. Само за Ваше 
сведение да Ви кажа тъй като към всяко последно число имаме информация за сметките и сега 
половината от детските градини имат по сметките си достатъчно пари за всичко онова което касае 
персонал и многобройните плащания и договаряния синдикални и извън синдикални, което има 
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отношение към възнагражденията. Отново казвам имам положителни промени за следващия бюджет в 
четири, пет пункта, но това не касае стандарта на общинската администрация, това не важи за 
централната администрация ако мога така да се изразя, защото другата е изнесена. Това не важи и за 
изнесената в селата, нито за централната нито за изнесената. 90 % от второстепенните разпоредители 
ще имат възможност и ще получат допълнително възнаграждение на база на управление на бюджетите 
си през 2013 год. Имаме все пак още един месец до края, да не прогнозираме, но към днешна дата няма 
притеснение относно прехвърлянето на тези пари, всичко което сме задължени по закон да прехвърлим 
сме прехвърлили нищо не сме задържали.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Други питания има ли? Не виждам. Закривам 
настоящата сесия на Общинския съвет. Благодаря на всички.  

 
 
Заседанието бе закрито в 15,00 часа 
 
 
Протоколчик:…………………. 
 

/Мария Петрова/ 
 
 
 
Председател ОбС:…………………… 
 

/инж. Иво Иванов/ 


